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FR møte 21. september 2023

Velkommen

Kirkelig fellesråd I Bærum
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Åpning

Kornet har sin vila djupt i frusen jord,

är ej dött, det väckes av ditt skaparord.

Kärlek från Gud, åt allting ger du liv.

Kärlek med ditt ljus kom,

kom och hos oss förbliv.

Han blev hängt på korset, i en grav lagd ner.

Ingen enda väntar möta honom mer.

Kärleken når långt bortom död och grav.

Kärlek med ditt ljus kom,

kom och dröj hos oss kvar.

Han var vetekornet, låg i jordens djup.

Han stod upp en påskdag, lever bland oss nu.

Aldrig en sol har lyst så stark och klar.

Kärlek med ditt ljus kom,

kom och dröj hos oss kvar.

Väntande på värme vilar rot och frö,

vet att våren kommer. Varje träd och ört

brister i blom på sin bestämda tid.

Kärlek med ditt ljus kom,

kom och hos oss förbliv.



Kirkevalget 2023

Anledning for å høre litt fra de ulike valgstyrene, og det 
bør gi oss noen signaler og innspill til hvordan vi bør 
evaluere valget. Vi kan legge frem noen forslag til 
evalueringsspørsmål til møtet, så kan rådet i møtet, 
basert på signaler delt fra FR-rep/valgstyrene, peke på 
hva Rådet ønsker å fokusere på i evalueringen. 
Valgansvarlig Vibeke T. Olsen blir med på denne delen av 
møtet. 

Fint om FR representantene kan tenke seg å forberede 
noen ord til dette punktet. -Det skal ikke være 
nødvendig å saksbehandle dette lokalt før møtet, -det vil 
det bli anledning til gjennom evalueringen.
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Link til interaktiv disc

Sak 77/23 
Ressursgjennomgang

Dette jobber vi med nå:

• Ressursgjennomgang av administrative 

tjenester som ikke er I menighet

• Ourtsourcing av regnskap

• Ledere er på vei ombord og ha klart for 

seg hva man skal oppnå med 

ressursgjennomgangen. Viktigheten av 

at ledere er med må ikke undervurderes.
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Orienteringer fra kommunen
Fellesrådsmøte 21. September – saker til orientering

Kirkelig fellesråd i Bærum
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Prostens orienteringer
Fellesrådsmøte 21.september– saker til orientering

Kirkelig fellesråd i Bærum

06.11.2023
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Kirkevergens orienteringer
Fellesrådsmøte 21.september 2023– saker til orientering

Kirkelig fellesråd i Bærum

06.11.2023



10. August markering, Byfest, Hei-festival, kommunevalg, 
kirkevalg, Haslumseterdagen
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Diverse orienteringer - Eiendom

• Prosjektering av Jar og Haslum

• TEK 17 – fra 34 millioner til 60 millioner - får trolig betydning for forskyvning 

I fremtidig prosjekter

• Der kommunen bytter ut sin gatebelysning, deltar KfiB på deres prosjekt. 

Dette er en omfattende jobb.

• Forprosjekter Middelalderkirker

• Bemannning

• Driftsteknikker sykemeldt
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Diverse orienteringer – Eiendom - Uværet Hans og 
branntilløp

6-8 august herjet uværet Hans. Viktig læringspunkter:

• Ved større hendelser i organisasjonen, tydeligere rolleforståelse blant 

ansatte

• God trening på hva vi kan vente mer av. Oppdatering av tiltakskort og 

forberedende beredskapsarbeid.

Brann Tanum kirke 12. august og Lommedalen kirke fredag 15.

• Begge tilløp skyltes elektrisk materiell som var over forventet levetid. 

Orgelmotor Tanum og lyskaster i Lommedalen. Utgått elektrisk materiell kan 

være en fare for både brukere og bygg

• Læringspunkter: Bedre varslingsrutiner internt. Samtidig er vi glade for at 

det er lav terskel for å ringe brannvesenet.
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Eksempel på materiell utgått på levetid

Lamper på på Høvik menighetshus som er ugått på levetid. Vann i 

lampene under uværet Hans førte til kortslutning og stadig behov for 

feilsøking. Driftsteknikere må bruke mye tid på å holde gammelt 

materiell i drift.

Gammel orgelpumpemotor som 

gikk varm i Tanum kirke.



Orienteringer HR
Nyansatte:

• Mie Othelie Berg - ny kantor i Fornebulandet (80% stilling), oppstart var 1. september.

• Reidar Meyer - ny rådgiver bygg/eiendom, oppstart 1. oktober.

Tilsettinger i prosess

• Ungdomsarbeider i Lommedalen (3. Gangs utlysning) - 3 videre til 2. gangsintervju
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Stillinger med midlertidige løsninger(ubesatt)

Kateket i Østerås - dekket inn med 60% vikar

Kantor i Østerås- delvis dekket inn med vikar

Kantor i Bryn – vikar på kirkelige handlinger og enkelt arrangement

Rådgiver HR – ikke dekket inn

I tillegg enkelte sykemeldinger og permisjoner i stabene som løses 

internt, med delvis vikar, eller som står ubesatt



Diverse HR

• Ny nasjonal
medarbeiderundersøkelse

gjennomføres fra oktober -23

Resultater vil foreligge I januar -24 

for oppfølging I staber og på

prostinivå

• Det er valgt nye verneombud og
nytt AMU som tiltrer neste uke.

• AMU møte fastsatt til 28.9.23

Sykefravær FR ansatte

• 12,15% sykemeldte i fellesrådets 

administrasjon 

• 3,05% sykemeldte i menighet 

• Totalt i KfiB: 11,93 % i 1. kvartal 

mot 6,57% i 2. kvartal. 
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Medieanalyse

KfiB og Bærum prosti i media siden 08.06.23:

• Flere riksmedier dekket åpen kirke etter 18 åring døde av 

hjernehinnebetennelse. Soknepresten direkte på Dagsrevyen 21. Budstikka 

dekket også begravelsen, mot pårørendes ønsker.

• Leserinnlegg: Menighetsblad feilinformerer om partiprogram

• Leserinnlegg: Det glemte valget, også i Asker og Bærum?

• Het start på ekteskapet for Thale og Øyvind. Også forside i papirutgaven og 

egen bildekarusell.

• Lover superrask bygging av flerbrukshus på Fornebu.



Medieanalyse

KfiB og Bærum prosti i media siden 08.06.23:

• Arbeidene på Haslum krematorium er ferdig.

• Fleire unge fortel om seksuell vald: - Viktig å snakke om porno. (Også 

forsidesak i papiravisen)

• Miriam (17): - Endelig greide vi å få til Pride i Sandvika. Det betyr mye for 

meg. (Også i egen bildekarusell)

• Slo til med storslått frieri – seks år etter er de gift.

• Her skal de nyutdannede prestene jobbe.

• Sjokkerte i kirken (Emma Tallulah Behn konfirmert)



Medieanalyse

KfiB og Bærum prosti i media siden 09.03.23:

Redaksjonelle artikler/innlegg: 8, eks. dødsfall/åpen kirke og duplikater

Leserinnlegg: 2

Egne faktorer:

Kirkevalg, ferieavvikling, ressursgjennomgang.

Eksterne faktorer:

Lokalvalg, katastrofer (Libya & Marokko), habilitetssaker og andre 

politikerskandaler, krigen i Ukraina, ekstemvær, voldsbølge i Sverige.



Kort innrammingsanalyse

Fremstilling av KfiB og Bærum prosti i media:

Gjennomsnitt: 3,6

Median: 4

*eks. dødsfall/åpen kirke (utelukkende positiv/alliert).

1: Fiendtlig 2: Negativ 3: Nøytral 4: Positiv 5: Alliert
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Eventueltsaker
Fellesrådsmøte 21. September

Kirkelig fellesråd i Bærum
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Sykehjemsdiakoni – Gjennom alt

Gjennom alt

Solveig Thoen Bøen har sagt opp sin stilling som sykehjemsdiakon for å flytte hjem til Ål.

I AU sak 19/23 ble det diskutert:

Vi får en stilling ledig i «gjennom alt» i løpet av september. Det var enighet på møtet om at det er viktig å opprettholde tjenesten som 
sykehjemsdiakonien gjør i dag og vakanse på dette området må unngås.

vedtak: Administrasjonen jobber frem et forslag og løsning for bemanning av sykehjemsdiakonien settes på sakskartet til neste AU-
møtet

Anne Storrusten er nå ansatt i 30% vikariat ut året.

Det jobbes med en vikarløsning der diakoner fra flere menigheter bidrar inn på enkelte sykehjem med avgrensede oppgaver, foreløpig 
for perioden ut desember. Det ser ut til at vi kommer i mål med å ivareta de viktigste oppgavene på de enkelte sykehjem.

Oppgaver som ikke blir ivaretatt i en vikarløsning: undervisning av ansatte (bortsett fra etisk refleksjon på Hospice). Etterspørselen etter 
Gjennom alt på disse sykehjemmene er økende og ledelsen ved sykehjemmene uttrykker behov for mer tilstedeværelse og 
undervisning ansatte og grupper for pårørende.

Saken følges opp videre i AU.
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DEN NORSKE KIRKE 
 

Kirkelig fellesråd i Bærum 
  
 

1 
 

Møteprotokoll  
Kirkelig fellesråd i Bærum 
 
Møtedato: 21.09.2023 kl. 18:30 
Møtested: TBC 
Arkivsak: 20/00121 
  
Til stede:  Berit Kristiansen, Steinar Sannes, Kristin Skarning Eriksson, Per 

Holdø, Lars Petter Holte Haugen, Eirik Haaversen, Jostein 
Grosås, Ragnar Høeg, Tormod Næss, Arnulf Harald Myklebust, 
John A. Gjertsen,  

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Arnfinn Eng for Ingeborg Blindheim Sommer 

  
Forfall:  Ingeborg Blindheim Sommer, Jorulf Brøvig Silde 
  
Andre: Gard Sandaker-Nielsen og Ole Edvard Wold-Reitan i sak 73/23. 

Tim Stern (kantor i Helgerud kirke), Hanne Vibeke Winter- Hjelm i 
sak 74/23, Stein Bjertnes i sak 75/23 og kirkeforvalter Vibeke 
Olsen i sak 76/23. 

  
Protokollfører: John A. Gjertsen 
  
 
 
SAKSLISTE Side 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 
72/23 Fokus på menighetene KfiB 21. sept 23 - Fornebulandet & Høvik 2 
73/23 OBDR besøker Kirkelig fellesråd i Bærum 3 
74/23 Fagforum for kirkemusikk og kultur orienterer FR 21. sept. 2023 4 
75/23 Økonomiorientering KfiB-FR 21 sept 2023 - halvårsrapport 5 
76/23 Kirkevalg 2023 - Orientering til FR 21. sept 6 
77/23 Ressursgjennomgang - status pr. 21. juni 2023 8 
Orienteringssaker 
78/23 Orienteringssaker fra kommunal representant i FR - 21. sep 23 8 
79/23 Prostens orienteringssaker 21 september 2023 9 
80/23 Kirkevergens orienteringssaker 21. september 2023 10 
81/23 Eventueltsaker KfiB FR 21. sept. 23 11 
   



 2  

 
Sted, 25.10.2023 
 
Berit Kristiansen 
 

John A. Gjertsen 
Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
 
Saker til behandling 

72/23 Fokus på menighetene KfiB 21 sept 23 - Fornebulandet & 
Høvik 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 72/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet takker for orienteringene.  
 
Møtebehandling 

Høvik orienterte v, P. Holdø: 
Menigheten preges av E18 utbyggingen, slik som utfordringer med at skifersteinen 
på taket raser ned, og det skjer ofte i forbindelse med sprengning av ny E18-tunnel. 
Det er nå montert egne sensorer for å måle vibrasjoner. For å ivareta sikkerheten 
monteres det derfor også nå stillaser rundt kirken for å sikre mot fallende takstein, og 
dette vil måtte stå til taket er gjennomgått og eventuelt rehabilitert. Nødutgangen i 
kirken er også en prekær sak. 
Barnekorene har kommet godt i gang og det er mye som fungerer bra. 
 
Fornebulandet v. Jostein Grosås: 
Fornebulandet har nå full stab, første gang på lenge. Besøkstallene går opp og det 
oppleves godt. Middag for alle har fast 60 deltakere, og fellesskapene mannsgruppen 
MIM (Menn i menigheten) og KIM (Kvinner i menigheten) går også bra. 
Arbeidet med ny kirke settes nå i gang, og det er det glede over. 
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Fornebu Gjenbruk er en viktig støttespiller for menigheten, og vi for dem. De søker 
flere frivillige, og er det noen av menighetene som har frivillige som kan tenke seg å 
bidra her, er det bare å ta kontakt med Fornebu Gjenbruk. 
God stemning og vi er spente på nytt menighetsråd. 
 
Vedtak  

Fellesrådet takker for orienteringene. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
73/23 OBDR besøker Kirkelig fellesråd i Bærum 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 73/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Med de sentrale mest momentene fra saken nevnt i protokollen, tar fellesrådet tar 
samtalen til etterretning. 
 
Møtebehandling 

Bispedømmerådsleder og stiftsdirektør innledet og noen av de sentrale punktene  
var: 
Vi trenger å snakke sammen, vi jobber med det samme.  
 
Et av de avgjørende tingene vi har jobbet med denne perioden, er kirkelig 
organisering. Nå er vi i en ny situasjon der prinsippene er lagt, ved at vi skal 
opprettholde dagens struktur, men likevel samarbeide tettere for en mer enhetlig 
kirke. 
 
Det viktigste vi nå snakker om, er hvordan kan vi gjøre bedre det vi gjør, og se oss 
selv i speilet og innrømme hva vi ikke er så gode på som burde vært bedre. Vi ser 
også at vi bygger felles kultur ved å være sammen. 
 
Bispedømmerådet hadde møtet sist mandag, og Rådet ønsker å videreføre felles 
møter med menighetsrådene og fellesrådene, men da møter med en tydelig hensikt. 
Et av de temaene vi trenger å møtes om er «samledelse», som blant annet handler 
om hvordan vi leder sammen, men også hvordan vi bruker felles ressurser til det 
beste for kirken. Rådene må møtes, da gir det også føringer for at administrasjonene 
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også finner områder å samarbeide om. Det vi også trenger å snakke sammen om, er 
hvordan vi realiserer strategien.  
  
 
I fellessamtalen ble det videre understreket viktigheten at menighetsrådene får en 
arena i denne prosessen. Det kan oppleves som en lang avstand mellom 
bispedømmeråd og menighetsrådene, her må det jobbes med å finne en god og 
felles arbeidsform og strukturer som henger sammen. 
 
Det er viktig om med klar og tydelig kommunikasjon, kanskje kunne et nyhetsbrev 
vært en positiv opplevelse. Det ville gi en litt mer følelse av hva bispedømmerådet 
egentlig arbeider med. 
 
Det er nok en slitenhet av å snakke om kirkelig organisering som ikke har ført noe 
sted, det kan i menighet oppleves som at vi er der vi var. På en annen side, nå som 
vi kan tenke mer lokalt og lokale avtaler, noe som berører oss direkte, åpner også for 
at det kan gi motivasjon og fortsette samtalene med kirkelig organisering, nå betyr 
det noe. 
 
Det ble oppmuntret til at ansatte deltar i kursene med opplæring av nye 
menighetsråd. Det er viktig at vi kjenner hverandres roller og har forståelse for 
hverandre. 
 
I april skal folkevalgtrollen opp i kirkerådet. Hva betyr det at folkevalgrollen skal 
styrkes, at bispedømmet skal være et viktig strategisk organ. I dette får vi en mulighet 
til å tenke helhetlig og nytt. 
 
Det er åpen halvtime i Bispedømmerådet for å orientere og dele fra viktig arbeid, og 
menighetsråd og fellesråd inviteres til å foreslå saker.  
 
Vedtak  

Med de sentrale mest momentene fra saken nevnt i protokollen, tar fellesrådet tar 
samtalen til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
74/23 Fagforum for kirkemusikk og kultur orienterer FR 21. sept. 
2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 74/23 
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Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet takker for arbeidet og orienteringen fra fagforumet for kirkemusikk og 
kultur. 
 
Møtebehandling 

Tim Stern (Kantor i Helgerud kirke) og Hanne Vibeke Winter-Hjelm, leder av 
kantorforum, orienterte rådet. 
 
En utfordring kan være å få støtte: 

• Støtte samarbeid mellom profesjonelle og amatører, gis ikke lenger i samme 
grad som før 

• Støtte til verker oppført i gudstjenester gis ikke 
• Vedlikehold av instrumenter gis ikke. 

 
PR: Det er krevende å nå frem til folk, mange er mette av inntrykk. Men vi lærer oss 
sosiale medier og ser at der er der vi når folk. Det merkes også at Budstikka ikke 
lenger har egen kulturredaksjon. 
 
Det som virker er at vi må invitere lag, foreninger, skoler, barnehager og andre inn i 
kirkene for å presentere oss som kulturaktør. 
 
 
Vedtak  

Fellesrådet takker for arbeidet og orienteringen fra fagforumet for kirkemusikk og 
kultur. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
75/23 Økonomiorientering KfiB-FR 21 sept 2023 - halvårsrapport 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 75/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar halvårsregnskapet og orienteringen til etterretning. 
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Møtebehandling 

1. Vi har brukt 20% mindre energi enn i fjor, og 11% mindre i kostnad. 
 

2. At vi er nødt til å kutte i vedlikeholdsbudsjettet er risikabelt, det kan også bli 
dyrt i lengden. 

3. Det er viktig å gjøre en vurdering av kost-nytte i forhold til 15C målet. 
Fellesrådet ber om at dette forberedes og vurderes på neste møte. 

4. Det ble etterlyst muligheten for å skille energikostnaden ut på en egen linje i 
regnskapet. 

 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar halvårsregnskapet og orienteringen til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
76/23 Kirkevalg 2023 - Orientering til FR 21. sept 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 76/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
 
Møtebehandling 

Det ble i møtet gitt anledning for å høre litt fra de ulike valgstyrene, og med 
ønske om signaler og innspill til hvordan vi bør evaluere valget.  

 
Det er viktig at alle MR får uttale seg om:  
 
Kirkevalget begynte for mange av allerede ved nyttår, og det er viktig å evaluere alle 
fasene gjennom hele valget. 
 

• Evaluering av opplæringen, denne var annerledes enn før 
• Hvordan jobber vi med rekrutteringen til valgfunksjonærer og opplæring av 

dem 
• Plassering av lokalet og samarbeid med lokal driftsleder/møte med skolene. 
• Selve valgtinget og opptellingen bør vi noe grundigere evaluere 
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• Evaluere om vi ikke bør legge kirkevalget til et helt annet tidspunkt enn til 
kommune valg. 

• Evaluere 5%-reglen. 
 

 
• Menighetene bør også evaluere egen valggjennomføring 

 
Innspill til gjennomføringen av kirkevalget: 
 

• Det var mange staber som bidro godt. 
 

• Det var et katastrofevalg på oppslutning. Her har for mange brukt for mye tid 
på for få. 

 
• Det er en stor forskjell mellom kommune- og kirkevalg, der man kan stemme i 

hele kommunen, men hvor velger helst skal stemme i en gitt stemmekrets på 
kirkevalget. 

 
• Det var teknisk utfordrende for stemmestyrene som krever avansert 

kompetanse. 
 
Det var vanskelig å gi god orientering om hva som skiller de 4 ulike listene til 
bispedømmerådesvalget (og det var ikke lov på valgdagen). Det er også 
problematisk at det var en QR kode på hver av de 4 listene til 
bispdeømmerådsvalget, med lenke til mer informasjon om hva de ulike listene står 
for, mens det manglet tilgang til tilsvarende informasjon om de ulike 
menighetsrådsdelegatene. 

• Vedrørende opplæring, det har fungert bedre når to-tre personer fra hver 
menighet som er på en sentral opplæring, og deretter spre dette lokalt. 

 
• Det var utfordrende at det var mulig å kunne stille som valgfunksjonær, til tross 

for at man ikke hadde deltatt på valgopplæring. 
 
Rådene avventer, så lages det et felles evalueringsskjema før vi innhenter svarene. 
Fellesrådet bør sjekke ut om bispedømmerådet også ønsker en felles evaluering av 
valget. 
 
Dersom man hadde et hovedmantall på alle stedene, så kunne man sjekket opp 
medlemskap mot dette, slik som kommunen gjør det. 
 
Vedtak  

Administrasjonen tar innspillene til utarbeidelse av et felles evalueringsskjema for 
menighetene.  
 
Det gis en stor takk til alle frivillige, som har gjort en stor innsats. 
 

[Lagre vedtak]  
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77/23 Ressursgjennomgang - status pr. 21. juni 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 77/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 
Møtebehandling 

Viktig momenter fra samtalen: 
1. Det blir en viktig stafettveksling mellom avtrappende råd til neste råd. 

 
2. Hva vi ønsker og oppnå med ressursgjennomgangen blir viktig å både 

forenkle og formidle ut budskapet til menighetene. 
 

3. Det er viktig at prosessen får ta den tiden den trenger, og innenfor de 
rammene som er bærekraftig. 

 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Orienteringssaker 

78/23 Orienteringssaker fra kommunal representant i FR - 21. sep 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 78/23 
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Forslag til vedtak 
 
Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning 
 
Møtebehandling 

Nytt kommunestyre trer i kraft 18. okt. 
 
Det er ekstra kommunestyremøte 27. september, og kommunedirektøren vil i forkant 
av møtet gi en orientering om budsjettet.  
 
Det er etter valgår alltid et strammere budsjettforslag som legges frem. I tillegg står 
står nå kommunen ovenfor formidable investeringskostnader som må tas, blant 
annet innenfor skolesektoren. 
Til nå har kommunen hatt en romslig kommuneøkonomi, og på investeringsbudsjettet 
har kommunen tradisjonelt finansiert med 50% lånekostnad, og gjelden til kommunen 
ligger i dag på ca. 13 milliarder. Selv små justeringer i lånerenten, gir kommunen 
vesentlige rentekostnader, og er også en kostnad som må dekkes inn gjennom 
driftsbudsjettet. Alt tilsier at kommunen er nødt til å prioritere.  
 
 
24. nye representanter i det nye kommunestyret. Det er nå forhandlinger om 
posisjoner i kommunen. 
 
BØP vedtas 13. desember.  
 
Vedtak  

Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
79/23 Prostens orienteringssaker 21 september 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 79/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
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Møtebehandling 

Tilsettinger i bispedømmelinjen: 
• Ellen Sæle Hansen, sokneprest Lommedalen, begynner 1.6 (fagdag 31.5) 
• Trude Halvorsen, Kapellan i Bryn, begynner 27.6 
• Øystein Fidjeland, kapellan Helgerud, begynner 24.7 
• Gisle Skeie vikar prostiprest 

Fravær prester: 
• Fødselspermisjon fra 13.07 til april 2024 i Lommedalen. Vikar på plass 

(Øystein Holtskog +  Hilde Barsnes) 
• 2 sykemeldinger 50 %  

 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
80/23 Kirkevergens orienteringssaker 21. september 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 80/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar orienteringene til etterretning 
 
Møtebehandling 

Orienteringssaker er tatt i egen presentasjon som sendes til alle menighetsrådene 
etter møtet og sammen med protokollen. Det er også mulig å få presentasjonen ved 
å henvende seg til sekretariatet. 
 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar orienteringene til etterretning 
 

[Lagre vedtak]  
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81/23 Eventueltsaker KfiB FR 21. sept. 23 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 81/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
 
Møtebehandling 

Det ble orientert om sykehjemsdiakonien, Gjennom Alt, som er blitt en etablert og 
etterspurt tjeneste på sykehjemmene i kommunen. Gjennom alt – diakonene har 
etiske refleksjonsgrupper og fagmøter/undervisning i ulike tema knyttet til 
eksistensiell helse for ansatte, og kurs/samtalegrupper for pårørende. Denne delen 
av sykehjemsdiakonien jobber mer spesialisert og med en kompetanse det tar tid å 
bygge opp. Sykehjemsdiakonien som drives ut fra menighetene jobber på en annen 
måte og er ikke helt sammenlignbar med «Gjennnom alt». 
 
Det har oppstått en ledighet i «Gjennom Alt», som finansieres gjennom hva som hva 
kan forstås som øremerkede midler til to 100% stillinger, men som nå  er den del av 
driftsbudsjettet. Nå er en av disse stillingene ubesatt. Inntil videre settes det inn 
vikarer for å opprettholde tjenesten der blant annet diakoner ansatt i menighetene 
bidrar litt hver.  
 
Det jobbes videre med å finne en mer helhetlig og langsiktig løsning der det blant 
annet må vurderes om ressurser skal omprioriteres internt, eller men det er i dag ikke 
økonomi til å erstatte stillingen uten å omprioritere midler. 
 
 
Vedtak  

AU følger saken videre opp. 
 

[Lagre vedtak]  


	presentsjon FR møte 21. sept 23
	20_00121-83 Protokoll Kirkelig fellesråd i Bærum 21.09.2023 298714_5_1 (1)

